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«E skjønte at noe ikke va som dæ sku fordi
jentungen som da var sju år gikk fra meg i
skiløypa. Jeg var så sliten og kreftesløs»



“Jo, Vi hadde vært ute på dagen, og e kjente at e
var uvanlig sliten. På kvelden kom smertene, og
det var ingen tvil, det var så djævelsk vondt i
brøstet. Samboeren min ringte 113.”



« På sykehuset sa de at e hadde hatt flaks som fikk
trombolyse. 
Det hadde ellers ville blitt et stort infarkt sa de, og nå
så de ingen skade på hjertet i det hele tatt. “

“E hadde nok ikke vært i jobb i dag om det ikke var for
trombolysen»



Hva betyr dette
forbedringsprosjektet for 
brukere av helsetjenesten? 



Takk!


